

Møte 13.01.16

Punkt 1:

Arnes forslag om registrering i Brønnøysund:
Marie oppsummerer. Registrering i Brønnøysundregister.
Kan være en fordel ved registrering av bankkonto.

Marie har pratet med Andreas Holck (leder i FAU) om dette, som informerer FAU videre, samt drøfter dette med resten av styret.
FAU kan få glede av vårt arbeid med stiftelsesprotokoll og vedtekter.

Punkt 2:

Rodene opplyser om sin status:
Alle må nå igangsette sin egen prosjektgruppe.

Pynt/ dekorasjonsrode-Nina Schlytter

Avventer/ kontroll

Togroden- Elisabeth Taranger

Avventer/ kontroll

Trykksaker-Caroline Nissen-Lie

Skal i gang med møte og planlegging i prosjektgruppen, relativt raskt.
Tegnekurransen (5. Klasse skal tegne 17. Mai relaterte tegninger) skal settes i gang, ganske snart. (har hatt en tendens til å komme for sent i gang, tidligere år)

Logistikk-Karin Krogh

Har hatt møte med fjorårets rodeleder. Fått relevant materiale og opplæring bruk av 17.mai portalen. Har lagt inn alle foreldre i sine respektive roder i 17.mai portalen.

Leker/ aktiviteter-Søren Eriksen

Hoppeslott? Mulig ikke egnet underlag for dette på skolens uteområde
Vurdere arealet sammen med prosjektgruppen.
Dette blir opp til prosjektgruppen å vurdere.
Mange gode ideer. Kanskje noen nye aktiviteter?

Teknikk og underholdning-Benedicte

Teknisk leverandør booket. Benedicte får gode priser gjennom jobben
Tanker rundt underholdning:
Programleder? Carsten Skjelbreid? Sendt forespørsel.
14.01.16: Carsten Skjelbreid har allerede meldt at han ikke kan. Styret er enige om å spørre Frode Janborg (som allerede har sagt seg positiv)
Skal barna underholde? (Benedicte sjekker)
7.trinn holder tale (Benedicte sjekker)

Rigg-Harald Nissen-Lie

Fortsatt ikke helt komfortabel med å flytte arrangementet fra idrettsbane til skolen.

Hva med parkering? Alternative parkeringsplasser bør merkes i programmet, når den tid kommer.

Rigg bør samarbeide tett med Benedicte i forhold til videre planlegging.
FAU har 408 stoler og 80 bord (182X74X74)

Nattevakt-David

Har satt seg inn i sitt ansvar og sine oppgaver.
Sjekker flaggstang, flagg etc.

Lodd- Maja

Dårlig respons i prosjektgruppen.

Prøver å avtale møte 28.01.16

Grupper består av 12 personer.

Bør man bruke penger på premier?

SMS salg?

Bør redusere varigheten av hovedtrekningen. Kanskje max 10 premier.

Heller flere premier i lynlotteriet.

Hovedpremier bør annonseres skriftlig

Appellere til foreldre på trinnet mtp å fremskaffe premier.

Matroden- Lisa De Jager (ikke til stede)

Bør deles inn i tre underroder (Vibeke Selnes har god erfaring fra i fjor)

Denne gruppen er stor, det krever mye planlegging i forkant. Så her haster det med prosjektstart!

Mat salget bør spres mest mulig, for å spre kø.

Priser og utvalg kan diskuteres i roden.

Punkt 3:

Skal man donere en andel av overskuddet til veldedighet. Dette kan legges inn som forslag for FAU. Lunken respons

Punkt 4:

Neste møte 02.03.16 kl 20.00 Hos Harald Nissen-Lie. Østre Vei 32

Lodd, mat, rigg bør komme i gang snarest.

Margareth Kristensen Ottersen

14.01.16

